
Ивица Дачић: Имам одличну сарадњу са Борисом Тадићем
петак, 23 октобар 2009 12:38

НОВИ САД – Председник Социјалистичке партије Србије (СПС) и заменик премијера
Ивица Дачић изјавио је да има веома добру сарадњу са председником Србије Борисом
Тадићем и додао да СПС има веома добре односе са Тадићевом Демократском странком
(ДС).

  

„Нас двојица имамо веома добру сарадњу код главних стратешких питања. Мислим да
генерално имамо веома добре односе с ДС-ом, а резултати избора у Врбасу показују да
би то могла бити дугорочна и стабилна коалиција”, рекао је Дачић за данашњи
новосадски „Дневник”.

  

Он је оценио да је улазак СПС-а у владу са ДС-ом био „пун погодак”.

  

„То је био мој лични предлог члановима политичког руководства СПС-а. Рекао сам да ја
предлажем улазак у коалицију с ДС-ом, и сносим личну одговорност. Ова одлука је
показала да од тога има интерес и СПС, али и цела Србија”, навео је Дачић.

  

Он је још оценио да је неколико последњих ванредних локалних избора показало да је
СПС трећа по снази партија у Србији.

  

(Бета)
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